
Verslag van de VSHO vmbo Platform HBR bestuursvergadering 
van 12 december 2022 

datum: 12-12-2022 

Tijdstip: 17:00 tot 18:00 uur 

betreft: extra vergadering ivm financiën 

Aanwezig: …, …, …, …, … 

Afwezig: … 
Agendapunten: 
1) Update adressenbestand 

… licht toe dat waar er een telefoonnummer niet meer in werking is er via de 

website wordt gekeken naar een algemeen nummer om vandaar verder te zoeken 

naar een contactpersoon. Alle andere lijsten worden niet meer gebruikt. Dit wordt het 

startdocument voor de ledenadministratie. 

De enige uitzondering is het e-mailadressenbestand voor de site. Die blijft uiteraard 

in tact. 

2) Vervolg kerstkaart 

Gezien de staat van ons adressenbestand en onze financiële situatie is het niet 

verstandig om een fysieke kaart te sturen. Het blijft bij een digitale kerstkaart. 

3) Doornemen begroting 

… heeft een vraag over de vrijwilligersvergoedingen 20/21 die staan op €6000. 

Dit is substantieel hoger dan voorgaande jaren terwijl dit een corona jaar was. … 

zoekt dit verder uit. 

… geeft verder aan dat de secretariaatskosten flink zijn gestegen ten opzicht van 

andere jaren. … zoek dit verder uit. … geeft aan dat de kosten voor de 

wedstrijden hoger zijn en voelt zich daar verantwoordelijk voor. We komen tot de 

conclusie dat de declaraties van kosten anders moeten. De afspraak die we maken 

is dat alle kosten die moeten worden gedeclareerd via de portefeuillehouder gaan en 

dat alleen kilometerdeclaraties rechtstreeks naar de penningmeester kunnen. 

PR declaraties via ... 

Wedstrijd declaraties via … 

Cursus declaraties via … 

Kilometer declaraties via … 

Overige declaraties via … 

Verder komen we tot de conclusie dat het bijhouden van het adressenbestand en de 

facturering eigenlijk niet bij de penningmeester thuis hoort. De penningmeester heeft 

een controlerende functie en maakt de begroting. We spreken af dat iedereen binnen 



zijn netwerk een vrijwilliger zoekt die het adressenbestand/facturering wil beheren. 

We kiezen iemand buiten het bestuur. 

4) Maken actieplan om financiën te verbeteren voor korte en lange termijn. 

● … gaat praten met SPV of zij ons platform verder financieel kunnen 

ondersteunen. 

● … geeft aan dat het aanbod van trainingen via SPV een goede aanvulling 

is, ook financieel. Het cursusaanbod moet worden verruimd en de tijden zsm 

aangepast naar een halve dag daar waar mogelijk. Scholen zijn zeer 

terughoudend in het vrijroosteren ivm het bestaande lerarentekort. 

● We moeten meer de regio in en vertellen dat we er zijn. … gaat aan 

… vragen om een aantal regio bijeenkomsten te organiseren. Per 

bijeenkomst komt … met een spreker langs (bijv/ kon. horeca nederland, 

spv, cito). We laten dan ook direct ons cursusaanbod zien, ons magazine en 

de voortgang CSPE. 

● Voor cursusjaar 22/23 blijft de bijdrage €125,00 als adressenbestand op orde 

is gaan we verder verhogen. 

actie wie afgerond 

2e ronde adressenbestand …. 09 feb. 

vragen begroting … 09 feb 

procedure declaraties allen per direct 

uitbesteding facturering allen 09 feb 

financiële ondersteuning SPV … 16 dec 

aanpassing duur cursussen … 09 feb 

vergroting cursusaanbod via SPV … 09 feb 

plannen/organiseren regiobijeenkomsten … 09 feb 


